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ZÁPIS 

z 28. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 28. 4. 2022 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

 

Přítomno: 13 

Přítomno přes Microsoft Teams: 0 

Omluveni: 6 – Ing. Milan Jelínek, MUDr. Ladislav Kučera, Ing. Jiří Procházka, Ing. Martin 
Procházka, Mgr. Tomáš Striegler, Ing. František Šlapanský, Marie Štolpová 

Přišli později: 1 – František Hlaváč – 16:02 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Pavel Vavřina 

Ověřovatelé zápisu: PhDr. Jan Košíček, Mgr. Petr Lang 

Návrhová komise: Michal Horák, DiS., Tomáš Makovický, Mgr. Michaela Oliwinská, Pavel 

Procházka  

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 28. zasedání Zastupitelstva města Moravský 
Krumlov v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., 
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno 

v zasedací místnosti 13 členů Zastupitelstva města. Z dnešního zasedání se omluvil Ing. Milan 

Jelínek, František Hlaváč, MUDr. Ladislav Kučera, Ing. Jiří Procházka, Ing. Martin Procházka, 
Mgr. Tomáš Striegler, Ing. František Šlapanský a Marie Štolpová. Zkonstatoval, že je 

Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů.  

Program a materiál k dnešnímu jednání jste všichni obdrželi e-mailem. Navrhuji diskuzi ke 

každému bodu zvláště, prohodíme bod 2. a 3. Nejprve projednáme bod 3., a poté bod 2.  

 

 

Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Vystoupení pana Ševčíka k akci „SuperMoto 2022 Moravský Krumlov“ 

3. Humanitární pomoc pro Ukrajinu 

4. Diskuze 

5. Závěr 



28. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 28. 4. 2022 

 2 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

Byli navrženi tito zapisovatelé zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová 

 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: PhDr. Jan Košíček, Mgr. Petr Lang 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová a 

ověřovatele zápisu: PhDr. Jan Košíček, Mgr. Petr Lang. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Michal Horák, DiS., Tomáš Makovický, Mgr. 
Michaela Oliwinská, Pavel Procházka  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: Michal Horák, DiS., Tomáš 
Makovický, Mgr. Michaela Oliwinská, Pavel Procházka  
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 

Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

STAROSTA – zápis z minulého jednání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Následně, pokud nebudou připomínky ani 
dnes bude uložen do archivu. 
 

Příchod – František Hlaváč – 16:03 hodin 

Nyní je 14 zastupitelů 

 

STAROSTA – vítám Andreje Protsyshyna je zde přítomen jako překladatel – mezi námi a paní 
Kysilova, starostkou ukrajinského města Kvasyliv a bratry Ševčíkovi, kteří jsou zde přítomni 
kvůli akci „SuperMoto Moravský Krumlov“. 
K humanitární pomoci, kterou jsme odeslali na Ukrajinu, bude připojena paní starostka Vita 
Kysilova. 

 

 

3. Humanitární pomoc pro Ukrajinu 

 

 

STAROSTA – máme zde k dispozici předávací protokol mezi městem Moravský Krumlov a 
ukrajinským městem Kvasyliv. Předmětem předání humanitární pomoci pro měst Kvasyliv jsou 
trvanlivé potraviny, hygienické potřeby, základní léky. Vše je podrobně popsáno v předloženém 
seznamu. Máme také seznam občanů města Kvasyliv, kterým byla tato pomoc poskytnuta. My 

jsme reagovali na základě spolupráce s panem Protsyshynem ohledně humanitární pomoci. Paní 
starostka nám zaslala seznam potřebných věcí, které jsme nakoupili. Děkuji Bc. Široké za pomoc. 
Tyto věci byly odvezeny velitelem MěP panem Fráňou a panem Protsyshynem. Humanitární 
pomoc byla předána na polsko-ukrajinské hranici Krakovets, kde si určená osoba paní starostkou 
převzala věci – otec pana Protsyshyna. Máme vše zdokumentováno, tak kdyby se někdo chtěl 
podívat na videa, má tu možnost. Z důvodu bezpečnosti nebyla tato akce nikde medializována. 
Rádi bychom zrealizovali další závoz s humanitární pomocí, zájem připojit se k této pomoci 

vyjádřili město Miroslav, Jevišovice, městys Višňové a obec Branišovice. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí humanitární pomoci ukrajinskému městu 
Kvasyliv, kraj Rivne, 353 50 Ukrajina, ve výši 106 286 Kč včetně dopravy a souhlasí 
s postupem města v této věci. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
HLAVÁČ František, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 

PROCHÁZKA Pavel, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

ANDRII PROTSYSHYN – překládá konverzaci mezi zastupiteli města a paní starostkou Vita 
Kvsilova.  

VITA KYSILOVA, starostka města Kvasyliv – dobrý den, dámy a pánové. Jsem starostkou 

města Kvasyliv, Rivnenské městské teritoriální společenství. Ráda vidí pana Tomáše Třetinu a 
ráda se účastní konverzace s Vámi. Paní starostka vyřizuje pozdravy od hlavy našeho velkého 

města Rivne, teritoriálního společenstva města Rivne pana Oleksandra Tretyaka. Pozdravuje také 
od občanů Kvasyliva a také hlavně od uprchlíků, kteří byli nuceně odstěhováni do našeho města 
Kvasyliv, pro které byla tato humanitární pomoc. S radostí oznamuje, že 79 rodin, kolem 300 

osob dostali dárky, balíky humanitární pomoci, které se odeslaly. V dnešní době vede diskuzi 
s vojenskými lékaři o další pomoci, která by zahrnovala lékařské potřeby. Je lehké, i když 
morálně jsou na tom celkem špatně, je potom lehké poskytovat pomoc pro lidi, pro uprchlíky, pro 
lidi, kteří pomoc potřebují zrovna, když máme takové kamarády. Jako jsou státy EU, zejména 
Česko, které se snaží pomáhat. Jak začala válka, tak paní starostku dohledal přímo pán, který 
pochází z našeho městečka, volyňský Čech a nabídl pomoc pro sociálně nezabezpečené rodiny na 
Ukrajině, které jsou v našem městě a pomoc potřebují. Já znám starostu města Moravský 
Krumlov Tomáše Třetiny, jakou vzal na sebe velkou zodpovědnost a dopravil humanitární pomoc 
pro lidi, kteří prchali před smrtí a válkou. Paní starostka říká, že ji pan starosta tímto gestem 
vyslovil velkou důvěru. Je to pro paní starostku velmi příjemné. Lidé, kteří získávali tuto pomoc, 
tak moc děkovali se slzami v očích a byla to pro ně velmi důležitá pomoc. Mluvili o tom, že jim 
je velmi nepříjemné žádat, žebrat o nějakou pomoc, ale bohužel tato situace, tak složila a oni tuto 

pomoc potřebují. Od historického začátku, od 18., 19. století, od začátku vzniku žilo naše město 
přátelsky v míru s občany Česka. Snažili si navzájem si nějak pomáhat, a to přetrvává i nyní v 21. 

století. Paní starostka doufá, že i nějaká spolupráce bude možná i do budoucna mezi městem 
Kvasyliv a městem Moravský Krumlov. Doufá, že spolupráce nebude založena jenom na sociální 
úrovni, pro sociálně nezabezpečené lidi, ale i na úrovni nějaké turistické, ekonomické. To až po 
vítězství. Díky veškeré spolupráci ukrajinských městeček českým národem, tak paní starostka 
navrhla našemu městu změnu ulice, na ulici „Volyňských Čechů“. Tato její žádost se musí nyní 
projednat ve vládě. Bohužel je nyní Ukrajina ve válce, válka přetrvává. Nyní i paní starostka 
zažila na vlastní kůži, že i oni na západní Ukrajině nejsou v bezpečí. Před pár dny slavili 
obrovský církevní svátek u nás, Velikonoce, hned den na to k městu přiletěli tři rakety do 
hlavního nádraží. Nejsou v bezpečí ani u nás. Teď se naši vojáci snaží bránit průniku ruských 
vojáků na západní Ukrajinu. Zatím se jim to daří. Veškerou pomoc, kterou EU, Česko vytváří tak 
to je boj, který společně proti ruské invazi vytváří. Paní starostka děkuje, že jste si ji poslechli. 

Pokud máte nějaké otázky, tak Vám ráda na ně odpoví. 
STAROSTA – zdravíme a přeji hodně sil. Obdivuji jejich statečnost. Město Moravský Krumlov 
a celý Znojemský region je připraven pomoci, pokud bude potřeba. Jsme připraveni na druhý, 
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třetí závoz, tak jak jsme se předběžně domlouvali. Očekáváme seznam, co bude potřeba a my 
jsme schopni vše během 5-6 dnů připravit a přivézt.  
VITA KYSILOVA, starostka města Kvasyliv – od zítra začnu připravovat seznam dalších 
věcí, které budou potřeba.  
STAROSTA – dovolím si ještě jednou poděkovat a popřát hodně sil.  
VITA KYSILOVA, starostka města Kvasyliv – děkuji.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí spojení přes IS – Microsoft Teams se starostkou 

ukrajinského města Kvasyliv paní Vita Kysilova. 

 

 

 

4. Vystoupení pana Ševčíka k akci „SuperMoto 2022 Moravský Krumlov“ 

 

 

STAROSTA – k tomuto bodu byla otevřena rozprava na minulém zastupitelstvu, následně na 
radě města. Podpora nebyla taková, aby se dalo o uvedeném bodě hlasovat. Následně po debatách 
s některými z Vás, jsem si dovolil na dnešní den svolat zastupitelstvo. Jsou zde přítomni páni 
Ševčíkovi, kteří Vám přiblíží akci.  
TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – dobrý den. My pořádáme tyto závody v Hrušovanech nad 
Jevišovkou, která se jmenují „SuperMoto Hrušovany“. Máme za sebou pořádání i Mistrovství 
ČR. V Hrušovanech to letos pořádat nemůžeme, i když to máme schválené, skrz kamionovou 

objížďku. Po nějakých diskuzích s panem starostou, který k nám na tyto závody jezdí, jsme se 

rozhodli tyto závody pořádat u Vás. Byli jsme si to tady obhlídnout, trať je hezká. Jsou tam 

nějaké problematické věci, ale ty se dají vyřešit. My bychom to chtěli tady s Vámi zkusit 
uspořádat. Termín máme 16. – 17. 7. 2022. Je to za necelé tři měsíce, odjet se to dá. Je to hezký 
závod. Ten sport jako takový strádá a my ho máme rádi. Jsou tam jezdci, kteří jezdí Mistrovství 
světa, Evropy. Je to show, děláme to pro lidi. Jeli bychom čtyřkolky, Lamborghini. Celé, co 
potřebujeme, je nachystat to v pátek, tréninky, kvalifikace, závody a večer bychom chtěli udělat 
nějaký koncert. Pobavit lidi. V neděli opět tréninky, závody a někdy v 17:00 hodin by to 

skončilo. Poté bychom to do rána uklidili. Pokud by bylo potřeba, tak bychom ještě něco uklízeli 
v pondělí. Přes noc by to bylo nahrubo a v pondělí by se to douklízelo. Dbáme na to, aby se nikdo 
nezranil a aby se nic nepoškodilo. Z toho posledního jednání nebylo některým zastupitelům, 
radním jasné, jak bychom ošetřili obrubníky. Chod celého závodu bude zabezpečovat 100 – 120 

lidí. 
 

Zastupitelé obdrželi od pořadatelů akce vyznačenou mapu s trasou a místy, kde budou 
nabetonované obrubníky.  
Dále je pořadateli zastupitelům přibližován celý průběh akce, včetně bezpečnostních opatřených 
potřebných pro pořádání této akce.  

 

STAROSTA – děkuji za přiblížení akce. Pokud se k tomu mohu vyjádřit z nějakého osobního 
pohledu. Je to neuvěřitelná akce, neuvěřitelná show. Já jsem v tom vůči Vám neobjektivní, 
protože jsem to viděl a je to něco, co je obdivuhodné, že v Hrušovanech jsou borci schopni na 
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koleni udělat takovou show nebo takovouto věc, uprostřed města. Já Vám v této chvíli neumím 
říct objektivní názor. Veškeré dotazy, které tady jsou, směřujte na pány.  
Je zaručena jakákoliv bezpečnost – diváků, jezdců. Po celé trati jsou dány balíky se slámou, 
s tím, že je zajištěn dostatečný a bezpečný výhled. Nenabyl jsem dojmu, že by tam byl někdo, 
kdo neumí jezdit. Jsou to všechno profíci, kteří vědí, kde se pohybují, ví, jak mají jet, ví, jak mají 
show udělat. Jedou, tak aby dodrželi maximální bezpečnost. Velký problém je, jestli bude město 
čisté – bude. Protože jsem to viděl, borci skončí závod a nastoupí s úklidovou jednotkou a uklidí 
město do stavu, kdy v Hrušovanech už v 6:00 hodin ráno jezdí linkový autobus. My budeme mít 
ještě trošku nadhledu a my ještě v pondělí, bych viděl 15:00 hodin, že se zprůjezdní náměstí 
města. Tak aby se dalo bez problému jezdit městem. Bude to velká show pro celý region, a pokud 

se to podaří, tak to bude z mého pohledu velkým přínosem pro město Moravský Krumlov. 
Samozřejmě budou tři dny omezeni obyvatelé náměstí. S tímto vědomí do této akce jdeme. 
Největší díl zloby půjde na mě a já jsem si toho vědom. Poslední větu k tomuto mám, osobní. 
Bude to show a já Vás prosím o podporu, abychom to tady udělali.   
Mgr. LANG Petr – já mám tři otázky. Jedna již byla zodpovězena. Kdy by došlo k uzavření 
náměstí a následnému otevření? Časová osa. V pondělí už bylo řečeno a v pátek by to bylo 
v kolik hodin? 

TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – nám by vyhovovalo, kdyby to bylo tak od oběda. Kdyby to 
bylo od rána, bylo by to dobré. Bude to zde poprvé, ale když to půjde od oběda, tak to zvládáme 
nachystat.  

Mgr. LANG Petr – v pondělí by bylo reálné to otevřít v 6:00 hodin ráno nebo ne? 

TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – průjezdně ano.  
STAROSTA – omlouvám se, že do toho vstupuji. Ten úklid lze provést tak, že bude 
zprůjezdněno náměstí. Na předání okruhu bychom se mohli domluvit na pondělí odpoledne. To 
náměstí se asi zprovoznit dá, tak aby tam mohli autobusy jezdit. 

TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – my rozvezeme asi 700 balíků, tak dokud je ihned 
neodvezeme tak se to pořád tahá dokola. Balíky se do 22:00 – 23:00 hodiny odvezou a do rána by 
se hrubý úklid mohl provést. Douklizení by se provedlo během pondělního dne. Čím menší 
pohyb aut tam je, tak tím je to lepší.    
Mgr. LANG Petr – druhá otázka. Ti lidé, co bydlí uvnitř města, toho okruhu a budou potřebovat 
chodit ven. Auty se tam nedostanou, ale pěšky. Jak to bude probíhat? Budou mít nějakou dobu, 
kdy budou moci překračovat trať? 

TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – trať je uzavřena a my informujeme obyvatele dopředu o 
celém závodu. Když se pohybují v tom okruhu, tak tam jde o to, aby nevstoupili do tratě v době 
závodu. Což je 10 – 12 minut, pak je přestávka. 
 

Dále je panem Ševčíkem podrobně popisován průběh závodu, komunikace mezi traťovými 
komisaři, možnost přecházení tratě.   
 

Mgr. LANG Petr – třetí otázka je. Co se týče jakéhokoliv poškození majetku města. To řešíte 
pojistkou nebo skládáte nějakou kauci?  
TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – v Hrušovanech jsme dávali kauci 50 000 Kč, která nám je 
následně vrácena. V Hrušovanech jsem zastupitel a nikdy jsme nežádali o dotaci. Sepíšeme 
smlouvu, převezmeme, podepíšeme smlouvu a pak předáme. Když je někde něco poškozeného, 
tak to opravíme.  
Mgr. LANG Petr – děkuji.  



28. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 28. 4. 2022 

 7 

 

HORÁK Michal, DiS. – jak budou stát hasiči pro případný výjezd? Jak je zajištěn průjezd 
autobusů, jak je to na KORDIS? Je to už vykomunikované?  
STAROSTA – hasiči budou mít v případě výjezdu zajištěný výjezd. Pokud je nutno vyjet, tak 
jsou okamžitě pořadatelé informováni a závod je zastaven. Autobusy nebudou náměstím 
projíždět a budou zastavovat na autobusovém nádraží.  
TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – se záchrannými složkami děláme koordinační schůzky. 
Jednak před závody a vždy ještě v ten den závodu. Je tam přesně dáno, jakým způsobem se bude 
vyjíždět, jak budou zasahovat a jak se budou vracet. Toto je vždy domluveno dopředu. 
 

Dále je dopodrobna popisován průběh zajištění závodů záchrannými složkami a jejich případný 
výjezd a návrat na stanici, veřejná doprava. Přerušení závodů v případě výjezdu záchranných 
složek.   

 

Mgr. ZIEGLER Bořivoj – já jsem se už na většinu technických věcí ptal na radě. Mám dvě 
otázky, na které mě navedli kolegové. Bude vstupné pro diváky uzavřené?  
TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – ano.  

Mgr. ZIEGLER Bořivoj – dobře. Nezajímají mě závody, a chci jít na poštu, do obchodu, do 
cukrárny atd. Jak bude tohle zabezpečeno?  
TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – jde o komunikaci a celé toho, jak to nastavíme. My jsme 
ochotni to udělat, tak že budeme vybírat vstupné v sobotu třeba od 12:00 hodin. Tím pádem mají 
lidé volný vstup na poštu, do obchodů. Tím, že lidi informujeme dostatečně dopředu, tak si to jde 
naplánovat.  

PhDr. KOŠÍČEK Jan – já bych Vám chtěl hlavně poděkovat, kolegové. Dovolil jsem si Vám 
poslat dopis a po 14 dnech, kdy jsme se viděli naposledy Vás sem tahat znovu. Hrozně Vám 
děkuji. Přijde mi, že jsme to na tom zastupitelstvu zvláštně a následně na radě vykomunikovali. 
Já jsem na těch závodech několikrát byl také a myslím si, že jsme neměli dostatek informací, 
které nám mohly sloužit k tomu, abychom rozhodli. Přišlo mi hrozně líto, že bychom tady tu akci 
neuspořádali. Jak už bylo řečeno, je to neskutečná show. Mnohdy jsme jako zastupitelstvo 
rozhodovali o věcech, které se nám na začátku zdály bláznivé, mnohdy i kontroverzní – zámek, 
Rock Heart apod. Ve finále si myslím, že jsme rádi, že zámek a Rock Heart máme. Aspoň drtivá 
většina. Samozřejmě bude vyvolávat kontroverze, tak jako je vyvolává Rock Heart. Stejně jako 
nám do dnešního dne určitá část obyvatelstva neodpustila koupi zámku, ale to tak asi prostě bude. 
Samozřejmě naštvaní někteří lidé budou. Na druhou stranu si myslím, že bude spoustu lidí velmi 

spokojených, nadšených. Je to show. Byl bych opravdu rád, abychom to v Moravském Krumlově 
zkusili a příští rok se mohli rozhodovat na základě zkušeností. Děkuji, že jste sem přišli a 
doufám, že budeme rozhodovat s chladnou hlavou a rozumem.  

Bc. DOUBEK Radovan – já si dovolím zopakovat, to, co jsem řekl posledně. Měl jsem z toho 

smíšené dojmy. Ty smíšené dojmy setrvávají i nadále, a nejsem úplně srozuměn ani na jednu a 

ani na druhou stranu. Nicméně jsem už rozhodnut, jak budu o této akci hlasovat. Určitě bych 

chtěl, aby tady zazněly nějaké věci. Moje smíšené dojmy panovaly z toho, že takovouto akci 
plánujeme v památkové zóně, kde bychom měli být nějakým způsobem omezeni. Když chceme 
někde v Krumlově něco budovat, tak nám vadí, že si lidé budou stěžovat na hluk. Tady hluk bude 

v celém centru města. Je tam průjezd kolem hřbitova. Bavili jsme se, a není to tak dlouho, o pietě 
kvůli židovskému hřbitovu. Teď nám křesťanský, katolický hřbitov nevadí. Mám nově 
vybudovanou silnici, může tam dojít k nějakému poškození. I když nám pořadatelé říkají, že to 
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opraví. To jsou takové ty nejdůležitější věci, co mluví proti. Teď bych se chtěl zeptat, kde budou 
mít zaparkovaná auta lidé bydlící v centru? Kde bude odstavné parkoviště pro tyto lidi, aby si pro 
auto nemuseli jít 1–2 km? 

STAROSTA – pokud bude potřeba si autem vyjet pryč v nějakou dobu, tak to bude umožněno. 
Ta trasa bude zprůjezdněna mimo závod.   
 

Dále probíhá debata zastupitelů, pořadatelů, velitele MěP ve věci parkování aut obyvatel 
bydlících ve vnitřní části města.  
 

Bc. DOUBEK Radovan – dále bych se chtěl zeptat, kde budou parkovat závodníci, kteří sem 
přijedou? 

TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – budou na náměstí. 
Bc. DOUBEK Radovan – kolik bude závodníků? 

TOMÁŠ ŠEVČÍK, pořadatel akce – celkem 65, vše se vejde na náměstí.  
Bc. DOUBEK Radovan – závod bude začínat v sobotu někdy odpoledne. Lidé, kteří chodí o 

víkendu do práce, si mohou ráno před sedmou hodinou vyjet? Podle toho, co jste říkal, tak 
mohou. Mohou se třeba zase kolem 19:00 hodiny vrátit zpět? 

Tomáš ŠEVČÍK, pořadatel akce – tréninky se v sobotu ráno rozjedou cca 10:00 hodin. 

Chápeme, že tam lidé bydlí a mají nějaké potřeby.  
Bc. DOUBEK Radovan – co se týče úklidu. V případě, že to nezvládnete uklidit. To už tady 
zaznělo, že dáváte nějakou kauci v rámci, které by se to mělo zvládnout. Vy, se ale určitě bude 
snažit, abyste to tady mohli příští rok mít znovu. Další věcí, je že tam položíte betonové 
obrubníky, nástavby. Ten beton nezatvrdne během jednoho dne. Máte nějaký urychlovač?  

Petr ŠEVČÍK, pořadatel akce – ano, večer zabetonujeme a ráno malujeme. Dá se po tom tak za 
3-4 hodiny chodit.  

Bc. DOUBEK Radovan – to by bylo z těch mých bodíků, tak řádově všechno. Děkuji. Rád bych 
podpořil slova pana Košíčka, ačkoliv se to tak nejevilo, podle toho, co jsem měl za připomínky. 
V létě je Krumlov prakticky mrtvé město. Jestliže máme možnost sem něco takového dostat, tak 
jsem za to rád.  
STAROSTA – Krumlov není mrtvé město, já se proti tomuto výroku ostře ohrazuji. Rozumím 
tomu, co chceš říct a co tím myslíš. To jsou výroky, které poškozují.  
PROCHÁZKA Pavel – jak bude tím závodem dotčena záruka na ulici Růžová a Palackého?  
STAROSTA – já mám telefon na zhotovitele, nevolal jsem mu. Ta zakázka má být zhotovena 
tak, aby na ní mohlo odjet 40 motorek za sebou. Pokud to neodjedou a se silnicí se něco stane, 
tak není chyba v motorkách, ale v kvalitě díla. Takto to vnímám. Ano, pak to bude dohadování a 
ano je to moje osobní zodpovědnost. Pokud nebudeme brát škýrance od gumy, které za 14 dní 
zmizí. Pokud by došlo k poškození obrubníků nebo něčeho jiného, tak to jste jasně slyšeli, že 
dojde k nápravě.   
PROCHÁZKA Pavel – chápu, že to motorky nemohou poškodit, ale pak se tam propadne kanál, 
jak se stalo ve dvou místech a ten zhotovitel, řekne, že jsme to používali k jinému účelu, než to 
bylo určeno. Když pak dojde k žalobám, tak se pak vytahují i takové nesmysli. Závod mi osobně 
vůbec nevadí.  
Mgr. LANG Petr – souhlasím s panem starostou, že se tady toho nemusíme bát.  
STAROSTA – ještě k organizaci celého víkendu. Předpoklad je 3000 – 4000 diváků, které 
bychom nechali parkovat, tak jako při Rock Heart. S tím, že budou muset dojít do centra města.  
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Tomáš ŠEVČÍK, pořadatel akce – můžeme vytvořit kyvadlovou dopravu, aby nemuseli chodit 
tak daleko pěšky.  
Mgr. LANG Petr – už se to tady řešilo s tím parkováním, ale ti naši rezidenti nemůžou parkovat 
u zámku, protože zámek bude otevřen. To by asi nebylo úplné řešení.  
STAROSTA – samozřejmě to bude náročný víkend. Jestliže tam měsíc po „SuperMoto“ bude 

Rock Castle, v parku bude dalších 4000 – 5000 lidí. Lidé mohou auta zaparkovat v místě, kde 
bude pódium. Nic se nestane. Lze to zorganizovat a nevidím v tom, žádný velký problém.  
 

Dále probíhá debata zastupitelů ve věci parkování rezidentů a návštěvníků města. 
 

MÍSTOSTAROSTA – ty dotazy, které tady mám, byly již zodpovězeny a nějak jsme to vyřešili. 
Už to nebudou dotazy, ale chtěl bych něco říct. Chtěl bych omluvit pana Jelínka, který by pro 

samotné pořádání akce hlasoval. Když jsem to slyšel poprvé, tak jsem si vzpomněl, jak jsme 

nedávno, ty „rozbombardované“ ulice opravovali. Při představě nadbetonování a asfaltování na ty 

nové obrubníky na mě přicházely mdloby. Po vysvětlení jak to bude, na radě i zde na 
zastupitelstvu, mě obavy trošku opustily. Samozřejmě to bude představovat výrazné omezení lidí, 
kteří tady bydlí. A to jak hlukem, tak parkováním a to už tady bylo také doplněno, řečeno. Vy jim 

umožníte vyjet auty, jestli jsem dobře pochopil. Bude to strašně koordinačně náročné pro 
pořadatele. Děkuji za ty zodpovězené dotazy. 
Tomáš ŠEVČÍK, pořadatel akce – jestli mohu ještě doplnit. Děkuji, že jste nás přijali a měli 
jsme možnost Vám tuto akci přiblížit. Tím, že přenosy jsou vysílány on-line, tak všude bude 
Moravský Krumlov – „SuperMoto Moravský Krumlov 2022“. Pro Vaše město to bude obrovská 
reklama. Zkusíme, uděláme první ročník a uvidíme.  
STAROSTA – nevím, jestli jste se bavili s občany našeho města staršího data narození, tady se 

v 60. letech jezdil motokros, městský okruh, jezdil se okruh na Slatinách. Tak jak jste mi věřili 
s Ukrajinou, se zámkem, s Rock Castle, tak Vás prosím i o důvěru tady v tomto. Tak jak tady 

bylo řečeno o Ing. Jelínkovi, tak i Ing. Jiří Procházka se omlouvám, musí být dnes v práci, také 

by tuto akci podpořil. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí fyzické vystoupení organizátorů motoristické akce 
„SuperMoto Moravský Krumlov“ konané ve dnech 16. – 17. 7. 2022. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s konáním motoristické akce „SuperMoto Moravský 
Krumlov“ ve dnech 16. – 17. 7. 2022, a to v rozsahu dle projednání. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, 
JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – HORÁK Michal, DiS. 
 

 

 

5. Diskuze 

 

 

6. Závěr 
 

Pan starosta ukončil jednání v 16:30 hodin 

 

 

Zapisovatelé:   

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 

 

 

 

                   ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

 

 

        ………………………………….. 
         PhDr. Jan Košíček 

 

 

 

 

…………………………………..   
                 Mgr. Petr Lang 
 

 

V Moravském Krumlově, dne 2. 5. 2022 

 

 

 

 

 

 

………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  

  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


